
Steve Kirsch: Myokarditida u dětí do 18 let se
v Kanadě zvýšila více než 100x
- CZ24 News | 3. prosince 2022

Tento článek od Steve Kirch, původně od Edwarda Morgena, který jsem našla na
webu prepareforchange.net a jehož překlad vám dnes nabízím k přečtení by si měli
přečíst hlavně všichni ti současní mainstreamový dezinformátoři šířící lži o bezpečných a
účinných vakcínách, které ti dobytci chtějí narvat už i do malých dětí od šesti měsíců.
Pevně doufám, že za svoje vražedné lži budou jednou – a doufám, že co nejdřív,
potrestáni. Nejlíp uvězněním a povinným naočkováním tou sračkou, kterou tak
nesmyslně propagují!

Velká kanadská nemocnice: před COVIDem viděli 2 případy ročně.
Nyní jich vidí 27 za pouhých 6 týdnů. To je 117násobný nárůst.
Ale CDC říká, že je to jen „mírně zvýšené“.

IWK  Health Center  je hlavní dětská nemocnice a traumacentrum v Halifaxu v Novém Skotsku, které
poskytuje péči mládeži námořníků, a dětem a ženám z Nového Skotska, New Brunswick, Ostrova
Prince Edwarda a dalších míst.

Zaznamenali zde na 27 případů myokarditidy v období pouhých 6 týdnů a to u dětí mladších 18 let.
Normálně vidí tak 2 případy ročně. Zaznamenávají tedy nárůst 117násobku normálního počtu
zdravotního poškození

Řekl nám to přímo nemocniční zaměstnanec. Nečekejte ale, že vám něco veřejně řeknou. Tak to
prostě v dnešní době cenzury již nefunguje.

Vzhledem k tomu, že výchozí míra myokarditidy u dětí je 1 na 100 000, naznačuje to, že vidíme, že 1
z 1 000 dětí dostalo po očkování myokarditidu, a je to pravděpodobně ještě více, zejména proto, že
například jedna  thajská studie ukázala, že téměř 30 % dětí utrpělo nějaké poškození srdce. z covid
vakcín .

Vzhledem k tomu, že v USA je téměř 80 milionů dětí mladších 18 let, tak pokud by se všechny
nechaly očkovat, očekávali bychom, že uvidíme 80 000 dětí s myokarditidou, která je ale vždy velmi
vážná.

To je hodně dětí. Mysleli byste si, že je to problém, ale není.

Když zemřou 2 majitelé aut, tak výrobce automobilů již řekne lidem, aby přestali používat toto auto.

Ale u těchto vakcín neexistuje žádná odpovědnost, takže není třeba nastavovat jakoukoliv podmínku
zastavení jejich dalšího používání!.

Americká vláda tak přímo s radostí zraní další statisíce nebo miliony dětí a na tom jí prostě nezáleží,
protože zde neexistuje žádná odpovědnost. Tak to prostě chodí.

Jen několik členů Kongresu tomu bude věnovat pozornost, protože nechtějí být považováni za
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„antivědecké“.

Jste ověřovatelem faktů?

Každý „ověřovatel faktů“, který si chce ověřit tento zdroj, by měl kontaktovat autora originálního
článku. Zavolat do nějaké nemocnice, tam být odmítnutí a zveřejnit to potom jako „pravdu“ , to
skutečně není ověřování faktů.

Případy TEE také přibývají… Zajímalo by mě proč?

Čtenář napsal:

TOTO NENÍ SPECIFICKÉ PRO MYOKARDITIDU, ALE CHCI VÁS UPOZORNIT NA DALŠÍ
POSTŘEH. PRACUJI V OBLASTI AMBULANTNÍ NEMOCNICE. PO ZAVEDENÍ VAKCÍNY
JSEM ZAZNAMENAL NÁRŮST V TEE PROCEDURÁCH (TRANSEZOFAGEÁLNÍ
ECHOKARDIOGRAMY). POKUD MÁ PACIENT NÁHODNOU TIA/MRTVICI A PŘÍČINU
NELZE URČIT, LZE TENTO POSTUP PROVÉST K VYLOUČENÍ VROZENÉ SRDEČNÍ
MALFORMACE (JAKO JE PFO) JAKO HLAVNÍ PŘÍČINY. DALŠÍ SESTRY KOMENTOVALY
ZVÝŠENÝ POČET TĚCHTO PŘÍPADŮ HNED PO ZAVEDENÍ VAKCÍNY. MOŽNÁ
DVAKRÁT TOLIK TÝDNĚ PO DOBU NĚKOLIKA MĚSÍCŮ? TEE MŮŽE PROVÁDĚT
KAŽDÝ VYŠKOLENÝ KARDIOLOG, ALE ČASTO JE PROVÁDÍ SPECIALISTA NA
ELEKTROFYZIOLOGICKÝ KARDIOLOG. DOPORUČUJI VÁM VYHLEDAT SESTRY, MD
NEBO SEKRETÁŘKY, KTERÉ PRACUJÍ V KANCELÁŘI EP KARDIOLOGA.

Souhrn

IWK zdravotní středisko není jediné, kdo zaznamenal takto masivní nárůst myokarditidy u
mladých lidí. Mé vlastní průzkumy jasně ukázaly  nejméně 10násobný nárůst výskytu
myokarditidy, hned jakmile byly vakcíny zavedeny . To je zvýšení oproti běžným počtům a to
pouze v rámci COVID. Můj průzkum ukázal pouze 10násobný nárůst, protože většina lidí
hlásila, že před vakcínou viděli nula případů, takže to ta čísla poněkud zkresluje.

Každý lékař, který vám řekne, že míra myokarditidy je u vakcíovaných nižší, tak by měl být okamžitě
nahlášen jejich státní lékařské radě za šíření dezinformací.

CDC tvrdí, že riziko myokarditidy je pouze „mírně zvýšené“. Jak tedy vysvětlují tento 100násobný
nárůst? Nevím. Blokují mi teď e-maily a ignorují moje telefonáty. Naštěstí si mohu ještě třeba koupit
billboardy, abych s nimi mohl komunikovat, abych je informoval o vážných bezpečnostních
signálech .

Tento článek je dalším důkazem toho, že vakcíny proti COVID jsou katastrofou a měly by
být proto okamžitě zastaveny.
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